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Agenda: 
-Reflektioner efter förra mötet

-Ekonomi (II) (detta hanns inte med pga diskussion kring organisationen på föregående punkt)


Reflektioner efter förra mötet 
Även om många tycker att lösningen med två avdelningar känns bra tyckte andra att processen 
från att titta på olika avdelningslösningar till att ha en lösning med två avdelningar som 
huvudalternativ varit för för snabb. Invändningar både mot idéen med en institution och konceptet 
med två avdelningar restes. Diskussionerna kring detta dominerade mötet. 


För att komma vidare bestäms att lyfta frågan om en eller två institutioner till skolledningen, där 
den grundläggande frågan faktiskt är om två institutioner ens är ett alternativ. Den huvudsakliga 
risken är att en enda institutionen blir för stor och att verksamheten hämmas av avståndet mellan 
institutionsledning och lärarna/forskargrupperna. Det konstaterades också att å andra sidan 
kommer en uppdelning i fler, mer oberoende institutioner eller avdelningar med stor sannolikhet 
förstärka befintliga strukturer och kulturer på ett sätt som går emot de ursprungliga motiven för 
organisationsförändringen.



